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REMISSYTTRANDE 
 
    

 

SVT:s täckningskrav  
 
SABOs synpunkter  
 
SABO instämmer i utredningens övergripande bedömning att det nuvarande 
täckningskravet i marknätet fortfarande är relevant och därför bör kvarstå 
oförändrat under den kommande tillståndsperioden. 
 

SABO gör dock bedömningen att det behövs en fortlöpande analys av teknik-
utveckling och konvergens och en beredskap att göra nödvändiga förändringar 
för att skapa neutralitet mellan olika distributionsformer. Idag distribueras TV-
sändningar på flera olika sätt och den snabba tekniska utvecklingen talar för 
att spridningen av distributionsformer kommer att öka ytterligare, samtidigt 
som formerna blandas och gränserna mellan dessa allt mer suddas ut för tit-
tarna. 
 
SABO vill samtidigt peka på att nuvarande krav på vidaresändning i kombinat-
ion med de upphovsrättsliga reglerna gör att hushåll som bor i fastigheter med 
kabelnät tvingas betala dubbelt för rätten att se SVTs tv-kanaler. Vår uppfatt-
ning är att det ska räcka med att hushållet betalar radio- och tv-avgiften och 
att denna ska täcka de upphovsrättsliga ersättningarna för de vidaresänd-
ningspliktiga kanalerna oavsett distributionsform. 
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